

₩

Program Introduction 项目介绍

School of International Education of University of Electronic Science and technology of China (UESTC) provides international students Chinese language program with beginning, intermediate and advanced level. UESTC's professional and experienced teaching staff ensure the most efficient teaching and learning. The program helps students to use Chinese to gain knowledge and skills necessary for working and living in Chinese communities and to get an understanding of Chinese culture, custom and Chinese contemporary society as well.

电子科技大学国际教育学院为国际学生提供初级、中级、高级汉语言进修项目。学校专业的、经验丰富的师 资可确保教学的高效运行。该项目能让学生通过汉语学习获得在中国工作和生活所需的知识和技能,并了解 中国文化、习俗和中国当代社会。

Courses 课程介绍

Program Duration: Ranges from half-year to one year

项目学习期限: 从半年到一年不等

Courses are composed of three categories: language, culture, and practice

课程分为三类:语言、文化和实践

Chinese Language:

Beginning & Intermediate & Advanced Chinese Listening & Speaking Beginning & Intermediate & Advanced Chinese Reading & Writing 公本章: 如你,京你又连续是

汉语言:初级、中级、高级汉语听说;初级、中级、高级汉语读写

Culture and Tradition: Selected Lectures on Traditional Chinese Culture, Chinese Society,

Chinese Folk Custom

文化与传统:中国传统文化、中国社会、中国民俗精选讲座

Language Practice: Social investigation and other teaching & competition activities outside the

classroom

语言实践:课堂教学之外的社会调查和其他教学及竞赛活动



Fees 费用



Application fee: 420 RMB 申请费: 420人民币 Tuition: 7000 RMB/Semester

14000RMB/Year

学 费:7000元/学期

14000元/年

The application fee is payable upon submission of application materials and is non-refundable once paid. 报名费在递交申请材料时缴纳,报名费一经缴纳,不予退还



Application Period 申请时间





申请时间:全年

Application Period: All year

Application Qualificitions 申请资格及申请材料

- Non-Chinese citizen between 18 65 years old, mentally and physically healthy.
 - 身心健康,18岁至65岁,非中国公民
- Copy of passport护照复印页
- ID photo 证件照
- Study certificate/highest diploma (Chinese/English version)
 学习证书或文凭(中文/英文版)

Application Procedures 申请流程

Register an account and activate it in http://admission.uestc.edu.cn 在http://admission.uestc.edu.cn上注册并激活账号

Click on "ONLINE APPLICATION" → "Application" → "Self-sponsored '
→ "Chinese language Student"
依次点击 "在线申请" → "申请" → "自费" → "汉语进修生"

Fill in all the blanks to complete the application 填写完成申请表

CONTACT US 联系信息

昼 Tel: 0086-28-61831089 (Admission) Ms. Zhang 电话: 0086-28-61831089 (招生)

Tel: 0086-28-83202353 (Courses) Ms.Ma 电话: 0086-28-83202353 (课程)

🛕 Email (邮箱) : admission@uestc.edu.cn ; studyin@uestc.edu.cn

Application Website: http://admission.uestc.edu.cn/申请网址: http://admission.uestc.edu.cn/

☑ Alternative website for Online Application: https://uestc.17gz.org 备用申请网址: https://uestc.17gz.org

Address: A2-105, Main Building, No.2006, Xiyuan Ave, West Hi-Tech Zone, 611731, Chengdu, Sichuan, P.R.China

地址:中国四川省成都市高新西区西源大道2006号主楼A2-105,邮编: 611731

\$

学校提供校内住宿 UESTC provides on-campus accommodation

交 流 体 验 学 习 成 长